
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 5, 9 februari 2006 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Peter Modh, Bengt Kjellqvist, Ella Olsson, Eva Gunnarsson, Göran Johansson, 
Jan Sparud och Lillemor Hagberg
Inbjudna gäster: Bertil Thorén, Mabel Leman och Thomas Larsson.

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställs.

3. Föregående protokoll godkännes.

4. Ekonomi:
Kassören ger en lägesrapport angående den ekonomiska situationen. I dagsläget är 
likviditeten under kontroll. I april kommer kommunens bidrag på 65 000 kr. Bertil 
Thorén försöker få kontakt med den advokat som ansvarar för Ingeborg Heinertz fond
för att få klarhet i vilka pengar som kan komma därifrån.
Sponsorkampanjen är nu avslutad. Till dagens datum har 119 000 kr inkommit och 
ytterligare 6 000 kr kommer. Denna summa täcker inte riktigt investeringarna i bord, 
stolar m.m. som uppgår till 140 000 kr.
Diskussion angående avskrivningar, konton, redovisning m.m. där revisorerna delgav 
sina kunskaper och åsikter. En inventarieförteckning skall uppställas. Peter Modh och
Ella Olsson ansvarar för detta.

5. Bridgens Hus:
11 kontrakt är idag fastställda. Em-Pe.Bridge har fortfarande inte undertecknat sitt. 
Vi avvaktar detta. Okey och Falken kommer att bli medlemmar i GBF och 
förhandlingar pågår. Peter Modh har kontakt med dessa klubbar.
Bertil Thorén påpekar att Wasa-Salamandern hyr Spader/Hjärterrummet men helst 
vill komma till en mindre lokal.
Situationen i Bridgen Hus är ännu oklar. Vi avvaktar bouppteckning för dödsboet. 
Idag har Lars Alfredsson ansvaret för driften. Peter Modh tar kontakt med Johan 
Linnander, för att få information om vad som kommer att ske med Bridgeservice och 
även för att tala om att den aktuella hanteringen av bemanning och service inte kan 
anses tillfredsställande.
Under Paul Jonestävlingen har en tvist uppkommit avseende pris på serverat kaffe. 
Styrelsen fastslår att den summa på 1300 kr som erlagts till Bridgeservice är rimlig 
och korrekt.

6. Utbildningsplanering:
Thomas Larsson kommer att leda en grundutbildning för Rutersystemet den 1 april.. 
Den 20 maj arrangerar han en avancerad  Ruterutbildning med BridgeMate och dagen
därpå genomförs en Sponsortävling med BridgeMate.
Golvprov för TL-Silver skall genomföras under våren. Peter Modh kontaktar berörda.
Någon TL-utbildning under våren har inte efterfrågats varför vi avvaktar till hösten 
med detta.



7. TL-verksamheten:
DM-Damer har genomförts med något minskat deltagande medan DM-Mixed och 
DM-Veteraner hade oförändrat deltagarantal. Kval till DM-Par kommer att 
genomföras vid 3 tillfällen under våren och finalen sker den 2 april. DM-Lag har haft 
mycket få lag, vilket varit olyckligt. Finalen sker den 25 februari.
DM-plaketter är beställda och nya kortlekar är beställda.

8. Övriga frågor:
Diskuteras larm på Bridgens Hus. Detta bör vara en fråga för Bridgeservice.
Peter Modh har kontakt med försäkringsbolag avseende försäkring av GBF:s 
inventarier.
Sommarbridge kommer att arrangeras i GBF:s regi. Bosse Ström har anmält intresse 
att vara funktionär vid dessa tävlingar och Bertil Thorén kan vara en back-up till 
honom. Lillemor Hagberg kontaktar Bosse för vidare diskussion.
Ett försök kommer att startas under februari av Mölnlycke BS med bridge på fredag 
kväll på Bridgens Hus. Fram till 1 oktober fastslås hyran till 15 kr/person/speltillfälle 
dock max 600 kr/speltillfälle. Detta för att ha en möjlighet att prova om ett nytt 
speltillfälle är möjligt att genomföra. Detta kan vara en bra modell  även för andra 
klubbar att starta något nytt. 

9. Nästa styrelsemöte torsdagen den 30 mars kl 18.00 hos Lillemor Hagberg.

10. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Peter Modh


